
 
 
 

Reservation upphandling färdtjänst 
 
Alliansen anser att det i samband med upphandlingen av färdtjänst skulle ha utretts om och när det 
finns möjlighet att ansluta sig till Skånetrafikens tjänst. När fler kommuner samarbetar finns större 
möjlighet att ställa krav på utförarna. Skånetrafiken har till exempel infört en egen 
beställningscentral för att förbättra kvaliteten. Det är en lösning som Lunds kommun inte ensamt kan 
införa då kommunens färdtjänstverksamhet är alltför liten. 
 
När det stod klart att upphandlingen skulle göras om efter överklagande fick aldrig nämnden 
möjlighet att diskutera alternativen utan förvaltningen gick direkt till ny upphandling. Det var en 
handläggning som stöddes av nämndens majoritet. 
 
Det finns inget som garanterar att kvaliteten blir avsevärt bättre med den nya upphandlingen än den 
verksamhet som varit det gångna åren.  
 
I detta läge var det inte realistiskt att kräva att upphandlingen avbryts för att undersöka alternativet 
med Skånetrafikens tjänst. Vi valde därför att trots allt stödja förvaltningens förslag. 
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